
Gemeenteraadsfractie Capelle aan den IJssel

Motie 

De raad van de gemeente van Capelle aan den IJssel, in vergadering bijeen op dinsdag
26 mei 2015, behandelende het “Voorstel inzake het advies aan het Commissariaat 
voor de Media inzake de aanwijzing van een lokale publieke media-instelling”

Overwegende dat:

 de lokale democratie in Capelle aan den IJssel gebaat is bij een goed 
functionerende lokale radio omroep;

 Radio Capelle op 31 maart 2015 een beleidsplan heeft gepresenteerd, met 
daarin o.a. een heldere, open en eerlijke analyse van de in de afgelopen 
periode ontstane problemen, maar vooral ook met een ambitieuze, doch 
realistische toekomstvisie;

 door de meerderheid van de commissie D&E tijdens de vergadering van 20 
april 2015 positief is gereageerd op het beleidsplan en het daaraan gekoppelde 
plan van aanpak;

 de door Radio Capelle gevraagde financiële middelen die benodigd zijn om 
het beleidsplan op een acceptabele manier uit te kunnen voeren tijdens de 
commissievergadering door een grote meerderheid van de fracties als 
realistisch werd bestempeld;

 de gevraagde middelen niet alleen de mogelijkheid bieden om het beleidsplan 
adequaat uit te voeren maar ook een stevige uitgangspositie te realiseren voor 
het aangaan van de regionale samenwerking en het werven van (externe) 
fondsen.

 Constaterende dat:

 Radio Capelle heeft aangegeven, dat met minder dan het in het beleidsplan 
gevraagde budget de omroep vanaf 1 januari 2016 niet levensvatbaar is;

 het college in haar besluit d.d. 12 mei 2015 m.b.t. de financiering niet de 
gevoelens van de commissie heeft gevolgd en de bijdrage heeft bepaald op 
€ 1,14 per huishouden.

 
Verzoekt het College:
 

 naast de bijdrage van € 1,14  per huishouden, aanvullend een bedrag van 
€  15.000 aan Radio Capelle beschikbaar te stellen voor de jaren 2015 en 
2016, teneinde de uitvoering van het gepresenteerde beleidsplan een reële kans
van slagen te geven;

 het college aan Radio Capelle op te dragen, uiterlijk oktober 2016 de bereikte 



resultaten te rapporteren samen met een definitief bedrijfsplan voor de langere 
termijn.

 
 
En gaat over tot de orde van de dag.
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